

Date: 27 March 2023

التاريخ: 27 مارس 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،

Sub: Capital reduction activation

الموضوع : تفعيل تخفيض رأس مال الشركة

With reference to the above mentioned subject, and to the decision of the General Assembly Meeting held on 16 January 2023 which included shareholders' approval on reduction of the company's capital for the purpose of writing off the accumulated losses amounting to AED 270,411,002/- after utilization of statutory reserves of AED 101,261,805/- as of December 31, 2021, by cancelling a number of shares equivalent to the same, we would like to notify the shareholders that the company has successfully completed the requirements and procedures to reduce the capital and activated the reduction on Dubai Financial Market as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى قرار الجمعية العمومية لمساهمي الشركة التي عقدت بتاريخ 16 يناير 2023 والتي تضمنت موافقة السادة المساهمين على تخفيض رأس مال الشركة بغرض إطفاء الخسائر المتراكمة كما في 31 ديسمبر 2021 والبالغة 270,411,002 درهم، بعد استخدام الاحتياطي النظامي (القانوني) البالغ 101,261,805 درهم، عن طريق إلغاء عدد من الأسهم يعادل ذلك، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة قد أتمت بنجاح كافة إجراءات ومتطلبات تخفيض رأس مال الشركة وتفعيل التخفيض في سوق دبي المالي، وذلك كما يلي:

- رأس المال قبل التخفيض: 1,210,000,000 AED
درهم.
- رأس المال بعد التخفيض: 939,588,998 درهم.
- Capital before reduction: AED 1,210,000,000.
- Capital after reduction: AED 939,588,998.
- عدد الأسهم الملغاة: 270,411,002 سهم
- نسبة تخفيض رأس المال: 22.3480%
- Number of cancelled shares: 270,411,002
- Capital reduction ratio: 22.3480%.

With kindest regards,

مع خالص التحية والتقدير ،،

Khaled Barakat
Head of Legal and
Board Secretary

خالد بركات
المستشار القانوني
وأمين سر مجلس الإدارة

